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 21.221.1מיום בזום  73מס' בזום פרוטוקול מישיבת הוועד  
 

 
 משתתפים:

 אילנה סיגל,  חברי הוועד : מושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי , דבי נייקרוג, אלי רוט, אופיר מנור,
 . אילן בן יעקב

 רוקמן, חגי דדי, רווית ברמי. חסרים : מוריה חצב 
 וועדת חינוך : ציפי ישי 

 ירון סוקולוב  ועדת ביקורת : מירה חונוביץ,
 . רותם גוטמןמירי רווה, חדשות קיסריה : 

 
 נושאים:

 •בהתאם לסדר היום שהופץ.
 

 :מילות פרידה לכרמל סלע ז"ל
ומסכם "אנו עצובים על  ראש המועצה לשעבר  ,ז"ל כרמל סלעמדה ימילות פרבמושיק פותח את הישיבה 

 . " עשייהלכתו של איש 
  ואומר, . הוא פונה למושיק שניםהליאור סופד גם הוא לכרמל סלע ז"ל ומסכם את ההיכרות שלהם על פני 

 "מחווה נכונה מצידך לפתוח את הישיבה במילים לזכרו".
 מתנשא, יהיה זכרו ברוך. אילנה, כרמל היה ידיד אישי לאורך שנים. באופיו היה עממי, ידידותי ולא 

 
 : 36אישור פרוטוקול מס' הצבעה על 

  , אליבן יעקב , אילן נייקרוג  , דבי מנור , אופירסיגל , אילנהנובהארי , שמוליקבר , ליאורסגל מושיק )  8בעד:  
 רוט(
 0נגד: 

 0נמנעים: 
 

 : תוכנית החומש הצגת 
 התוכנית אושרה בחפ"ק לפני כשבוע אך ישנן כמה נקודות שיש להבהיר בנושא קיזוז המע"מ.

 ש"ח. ןליו מי 2.5 -גם גני המשחקים עדיין בחוסר תקציב של כ
 

יש בעד ונגד הקפת הפארק בגדר קבועה. העלות גבוהה מאוד וליאור מציע להקיף בגדר ניידת   –פארק חרוב 
 עיה היכן לאכסן גדר כזו. בקיימת  דולהשתמש בה לאירועים נוספים. מנג שניתן להסירה במידת הצורך

 
 הבענו צורך להקצות סכום נוסף עדיין לא התקבלה תשובה.  –מרכז הנוער 

 
 ע חצי ריבוד מכביש העוגן ואת הנותר תקציבית להפנות לדברים נוספים. ביקשנו לבצ –תחבורה 

 
 תן תוכנית לתקציב הביטחון. נבישיבה הקרובה תי –ביטחון  

 
יש חצי תקן לעובדת רווחה, יש לעשות חשיבה נוספת. אין תקן לכספי הרווחה מכיוון שקיסריה אינו    –רווחה 

 . נחשב לישוב שנזקק לכך. קיים צורך להבהיר כי המצב הסוציו אקונומי לא קשור לצורך בתקציב
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עלינו להתנהל  תקציבים קיימים כדי להשתמש בסכומים גבוהים יותר מהסכומים שהוקצבו. לכן גם  –ליאור 
כאילו כל הסכומים לרשותנו וגרעון כזה או אחר ייסגר לבסוף. אין לחכות לכסף ורק אז לפעול, הכסף יגיע תוך  

 כדי. 
 

 הסכם המשולש נחתם באיחור, רק לקראת סוף השנה ולכן קיימים נושאים שאינם ברורים. 
 

 : ת הקמת וועדות ייעודיו
 שמטרתן היא לשמור עלינו כמתנדבים בקהילה.אחת המטרות היא הקמת וועדות שונות 

 ושבהן יוכלו לתרום.  יש לגייס אנשים ולהעבירם לוועדות המתאימות להם
 

 מבקש להסיר חששות של חילוקי דעות בין אנשים שייכנסו כמתנדבים לוועדות השונות.  –ליאור 
ניתן למנות חבר וועדה שאינו נמנה עם חברי הוועד. בראש הוועדות יעמדו הרפרנטים שהם חברי הוועד  

 נו למעשה חבר וועד.יהידוהאחריות תהיה על יו"ר הוועדה 
 , יש צורך ב"דם חדש".יש לעבות את השורות

 
 :אילנה מציעה וועדות חדשות נוספות 

 גינון וחזות הישוב. 
 דוברות ופרסום. 

 גיוס ושימור מתנדבים. 
 

 אילנה סיגל: –נושא רווחה וצח"י 
איש. התקציב   40 -ל 50מועדון הוותיקים פועל בצורה יוצאת מהכלל. מגיעים )גם מחוץ לקיסריה( קבוע בין 

אולי ניתן להפנות שח(.   73,000 -₪ סכום שאינו מכסה עלויות )חוסר של כ 120.000כיום למועדון הוא 
 מהחסר."חברה וקהילה". אסיף וגיא שותפו ויתכן וניתן יהיה לקבל מהם חלק  -תקציב מ

  
 – ליאור 

 מצא תקציב גם למקומות בהם הוא חסר.יהוועד המקומי הגדיל את תקציב משמעותית, ואני מאמין שי
 

 אלי רוט: –נושא שערים וביטחון 
ק את דברי אילנה בנושא הדוברות, לא יתכן שלא יהיה מי שיגיב לתקיפות מילוליות של וועדת הביטחון,  זמח

 להתעמת עם תושבים ולכן יש למצוא דובר שיעשה זאת עבורנו. אנו כוועד תפקידנו לא 
 

נמצאים בשלבים אחרונים של התקנות.  10, 8, 7בנושא השערים, שלב א' הסתיים והותקנו שערים בשכונות 
ה  במהלך היום השערים פתוחים. שלב ב' של הקמת השערים נמצא כרגע בעיצומו ובתוך כחודש ניתן יהי

 נות בלילה. כמו כן הוגש מכרז לחברות האבטחה וממתינים לראות מי יזכה במכרז.לסגור את שערי כל השכו
 

 אופיר מנור:  –נושא תחבורה 
רת בווצא'פ עם התושבים, הצעתי לבקש מהחפ"ק לאפשר לנו פנייה מהמערכת שלהם  בנושא תקשו

קיסריה". בקשה זו לא נענתה לתושבים להצטרף לקבוצות שהוועד יקים ופניות כאלה יהיו תחת כותרת "ועד 
 עד כה.

למרות שהובטח לנו ע"י גיא כי הנושא סוכם   ,בואכה אור ים בהצטלבות דויד המלך 651כיכר בנושא ביצוע 
עם "נתיבי ישראל"  בבירור עם עיריית אור עקיבא נודע כי החפ"ק טרם חתם לנת"י על חוזה ביצוע עבודה זו.  

מליון ₪ בין עלות ביצוע   2 -את הביצוע עקב תשתית שלא הוזזה. קיים פער של כ תחברת "מקורות" מעכב
 לבין התקציב דבר הנמצא בוויכוח בין נת"י לחפ"ק. 

 
 20:30על את הישיבה בשעה ומושיק נ

mailto:office@vaad-caesarea.co.il

